## Introduction 简介

Dr. & Mrs. Li Dak Sum, Dr. Kenneth Li donated RMB40 millions in August 2017 to the University of Nottingham Ningbo China to continuously support the LI Yip Yio Chin scholarship. To thank Dr. Li and his family's generosity, the university named its new library as Li Dak Sum Yip Yio Chin Kenneth Li Library. The new library building, covering an area of 7,500m², is located at the heart of the campus. The construction area of the 5-floor building is 24,832 m² in total. The construction commences in June 2018 and completes in September 2020.

李达三叶耀珍伉俪、李本俊博士于2017年8 月向诺丁汉大学捐赠4000万元人民币以继 续支持李叶耀珍奖学金。作为感谢,宁诺命 名新图书馆为李达三叶耀珍伉俪李本俊图书 馆。该图书馆坐落于校园中心,占地约 7500平方米。楼宇共五层,总建筑面积 24,832 平方米。新图书馆大楼于2018年6 月破土动工,2020年9月落成。





## Highlights 亮点

- Comprehensive and integrated space for learning, teaching and researchers.
- Extensive resources, world-class technologies and welcoming environment.
- · Cultural gravity presenting heritage, advance and excellence.
- > 综合学习、教学与科研的多用途空间
- > 丰富的资源、领先的科技和宜人的环境
- > 全校的文化重心,传递传承、精进和卓越的主题

Building Functions	功能设计
· Social Area	> 社交空间
· Collaborative Zone	> 协作区域
· Learning Space	> 学习园地
· Research Commons	> 科研共享空间













